

簡介 Introduction

此計劃旨在協助從事商業農耕的農場*提供休閒活動作輔助業務，以增加農戶收入、推廣農產品，以及讓市民認識和體驗農耕。於計劃下，獲漁農自然護理署(漁護署)署長認可與農業直接相關的輔助活動包括：

The scheme aims at facilitating the development of agriculture-related ancillary activities by farms engaged in commercial crop production*, so as to enhance farmers' income, promote their agricultural products, as well as provide visitors with meaningful and enjoyable farming experiences. Under the scheme, the following agriculture-related ancillary activities are endorsed by the Director of Agriculture, Fisheries and Conservation:



農十樂 農場計劃

"Agri enJoy" Scheme





「農+樂」農場名單

List of "Agri-enJoy" Farms

截至 As at 12/2025

重要事項 Important Notes

- 此名單僅顯示「農+樂」農場計劃現有願意公開資料的參與農場，順序按其加入計劃的先後排列，並不代表有關農場的評級。
This list only shows the existing participating farms in the "Agri-enJoy" Scheme, which is willing to disclose the farm information. The sequence of this list is arranged in chronological order according to the date of joining the Scheme, and does not represent any ranking of the farms.

- 遊客到訪「農+樂」農場前請先向有關農場了解最新資訊及預約安排。
Visitors are advised to obtain the latest information and booking arrangement from the "Agri-enJoy" farm(s) concerned before visiting.

- 漁農署有權隨時刪除、暫時停載或編輯此名單上的各項資料而無須給予任何理由。
AFCD is entitled to delete, suspend or edit all information on this list at any time without giving any reason.

請掃描二維碼查看詳細「農+樂」農場名單
Please scan the QR code to view the detailed list of "Agri-enJoy" farms



2 山林農場	54 滿記有機農場	89 荣光農場	19 明輝有機農莊	50 嘉傑有機農場
3 水蠶莊 #	56 凱園農場	90 綠田園基金	21 江角灣休閒農莊	51 蓮澳有機農場
5 富琴有機火龍果農莊	57 自然脈絡農場	95 農家記有限公司	35 新西蘭有機農莊	60 俏姐農場
6 立體生產實驗農場	61 德記農場	96 有心機	36 科藝實驗農場	66 俊君有機農場
16 女青健康長者農場	62 HONG KONG FARM FRIENDS #	97 聰妹	45 生活農莊	78 俊君有機農場
17 蘭地農場	64 永續農業實驗農場	98 華園農場	46 香草農莊	94 澤陶農場
18 香港有機果蔬農莊觀光土多啤梨園	65 金記農場	99 堂記	49 小蜜蜂有機農場	103 天天有機農莊
20 鄉耕習作	68 香港有機農場	100 榻球		
28 沙頭角農莊有機種植有限公司	70 琴姐有機農場	101 基記		
29 老農田有機農場	71 發輝有機農場	102 忠記		
30 大葉有機農場	74 黎記有機農場有限公司	104 農夫戴師父		
33 澄溪農場	79 榴槤農夫	105 健傑農場		
34 俊龍有機農場	81 信望農場	106 華山魚菜共生有機農場		
41 菜聯社有機種植社群辦公室	83 營資源	109 康泉農莊		
47 川上農莊	84 華山農建			
51 老徐農莊	85 4131有機農場			

北區 North District

